
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2025-03-03  
kl 20.00-21.15 

 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
 
 
Adjungerad 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 
 
Förhinder 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Jenny Berggren (JB), ledamot 
 
 

§ 63 
 

Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 64 Dagordningen fastställdes med tillägg av övriga frågor. 
 

§ 65 Föregående Att-göra-lista gås igenom med avrapportering. 
- Utbildningsrådet möte 10/3 ang program på höstens internat och återkommer 

om de vill vara med och samarrangera, ST-rådet positivt, SFAM-H har också 
tillfrågats och återkommer i april. 
 

§ 66 Ekonomi  
• Återkoppling möte med Kompetensvärderingsrådet: konstruktivt möte 

med Margareta Troein och Gunilla Stenninger från KVR. Diskussion om 
ändrade ekonomiska förutsättningar, avgiftshöjningar, avlönat uppdrag 
som KVR-ordf, Mitt-i-ST administration, Sharesafe, utvecklingsbehov 
mm. Fritt fram att planera. Bolagisering ej aktuellt. 

• Avgiftshöjningar Mitt-i-ST/specialistexamen: nödvändiga 
Beslut: Från och med 3 mars 2025 höjs avgiften för Mitt-i-ST till 18 500 
kr (en ökning med 2 000 kr) och för specialistexamen till 20 000 kr (en 
ökning med 1 000 kr) 

 
§ 67 Forskning  

- I AS frånvaro inget att avhandla. 
 

 
 

 
 



 
 

§ 68 Remisser 
1. Policy för upphandling, utveckling och uppdatering av digitala system 

samt checklista för vårdinformationssystem – EP formulerar några 
kommentarer kring några mindre välformulerade avsnitt och föreslår 
primärvårdsperspektiv samt fast läkare som begrepp i samtliga system. 
 

2. Remissvar nationella cancerstrategin – styrelsen får tid till 7/3 att 
inkomma med synpunkter på MI:s förslag. 

 
§ 69 Nomineringsfråga från SLS – bevakning av E-hälsa/digital medicin/klinisk informatik 

Mejl från Göran Petersson ordf SLS e-hälsokommitté. Svar önskas 2025-03-30. 
- Föreslå medlem att ingå i e-hälsokommittén 
- Vilka ämnen vill vi ha belysta på e-hälsodagen 2025? Medverkan från SFAM? 
- Övrigt? 

Diskussion om att hitta lämpliga företrädare, frågan var uppe förra året utan resultat. EP 
frågar Marek Czajkowski. 
AL formulerar en notis i kommande nyhetsbrev. 

 
§ 70 Diarieföring beslutsprotokoll 

AL skapar en separat mapp till att börja med i Dropbox i anslutning till protokoll, som i 
kronologisk ordning inbegriper viktiga beslut om ekonomi, policy och andra frågor av 
prejudicerande karaktär från och med 2025-01-01. 

 
§ 71 Inför SFAMs FUM 

- Svar på motion ang SEB-placeringar – MI justerar sista meningen i ett annars 
tydligt resonerande svar. 

 
§ 72 Möte med DLF 

- Planeras i samband med styrelseinternat 2026-01-29. 
 

§ 73 Webbinarium NPO levnadsvanor om riktade hälsosamtal 
- Tid 29/4 kl 14.30-16.30 – MI har fått förhinder. 

AT kontaktar AS och SFAM-H ang eventuell medverkan. ÅÅ kan ej 
medverka men fungerar som kontaktperson gentemot 
Levnadsvanerådet, ambition finns att sikta på workshop på Nordiska 
kongressen 2026 i stället för vårens kongress där utrymme saknas. 

 
§ 74 Motionen till SLS FUM 

- Flera andra föreningar (Barnläkarföreningen, Anestesi och intensivvård, Svensk 
ortopedisk förening, SFOG) ansluter till vår motion, vilket innebär ett behov av 
omformulering. MI fixar det. 

 
§ 75 Mötesordförande på SFAMs FUM 

Beslut: Det blir Annika Larsson 
 

  



 
 

§ 76 Rapport från externa möten 
- AT och AS deltog på möte med ordf för SLS medlemsföreningar (18 st), 

representanter från SLS nämnd samt ordf för 20 NPO. Det handlade om att 
utbyta erfarenheter från kunskapsstyrningen. Svårigheter med prioriteringar 
och nomineringar. AS och AT hade flera inspel om detta. 

 
§ 77 Övriga frågor 

- KKV kommer att lanseras 12/3, Dagens Medicin planerar intervju med MI och 
Josabeth Hultberg (JH), info i nyhetsbrev, pressmeddelande via Jana på SLS, 
publicering på hemsidan- Kontaktpersoner blir MI, AT, JH och Oskar Lindfors 
(OL) 

- MI aviserar att han avgår som ordförande efter sex år, kan tänka sig en 
adjungerad roll i ett övergångsskede. AT som suttit i sju år har meddelat 
valberedningen vissa reservationer angående sitt fortsatta engagemang. 
Diskussion om såväl det begripliga som det beklagansvärda i dessa 
ställningstaganden.  

 
§ 78 Månadens nyhetsbrev 

- Siktet inställt på 12/3, huvudnyhet KKV, anmäl SFAM i media till AL. 
 

§ 79 Nästa möte 
2025-03-24 Teams kl 20.00-21.15.  
 
 

§ 80 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

Vid protokollet  Justeras 

Anders Lundqvist  Magnus Isacson    
Facklig sekreterare  Ordförande 
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